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Załącznik  
do Protokołu z sesji Rady Miejskiej w Bodzentynie  

z dnia 26 lutego 2024 r.   
 

STENOGRAM 

z nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Bodzentynie 
z dnia 26 lutego 2024 roku 

 
00:03:22:05 [Teresa Bzymek]:  Dzień dobry, otwieram sesję nadzwyczajną Rady Miejskiej 
w Bodzentynie. Witam Burmistrza Pana Dariusza Skibę, Wiceburmistrza Pana Andrzeja Jarosińskiego, 
witam Panią Skarbnik, Panią Danutę Kopeć, Witam Pana Biskupa z....  
 
00:06:18:21 [Głosy z sali]: ( Niezrozumiałe)  
 
00:06:18:21 [Teresa Bzymek]: Nie, to nie Izba Rolnicza, przepraszam Państwa, to nie jest Agencja 
Restrukturyzacji tak jak mi podpowiadacie. Szanowni Państwo, witam wszystkich przybyłych na 
dzisiejszą sesję Radnych. Pragnę poinformować że zgodnie z przepisami obrady sesji Rady Miejskiej są 
transmitowane oraz utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Uczestnicząc w sesji 
wyrażacie Państwo zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych w myśl 
obowiązującego, obowiązujących przepisów tak zwanego RODO. Szanowni Państwo przechodzimy 
do punktu drugiego, stwierdzenie Bardzo proszę Państwa Radnych o potwierdzenie kworum. Zgodnie 
z listą obecności oraz potwierdzonym przez Państwa Radnych kworum stwierdzam, że w sesji 
uczestniczy 14 Radnych co stanowi kworum niezbędne do prowadzenia obrad i podejmowania 
prawomocnych uchwał. Przechodzimy do punktu kolejnego dzisiejszych obrad, to jest punkt trzeci, 
zatwierdzenie porządku obrad. Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos ? Proszę, Burmistrz Pan 
Dariusz Skiba.  
 
00:07:58:08 [Dariusz Skiba]: Szanowni Państwo, w związku z tym, że jest to sesja nadzwyczajna, ale też 
jest nadzwyczajna sytuacja, żebym dzisiaj na sesji w imieniu Samorządu wręczył Pani Teresie Bzymek, 
Pani sołtys, której 21 lutego minęło 25 lat jak pracuj na funkcji sołtysa w sołectwie Celiny i Podgórze, 
wcześniej Podgórze też. I chcemy tutaj wspólnie z Zastępcą w imieniu samorządu wręczyć Pani 
symboliczną... Kwiaty oraz podziękowania, gratulacje tak, że prosimy o powstanie na chwileczkę. Pani 
Przewodnicząca, Szanowni Państwo, Drodzy Mieszkańcy. Sytuacja jest dość wyjątkowa, bo z tego co 
mi wiadomo, to w naszej gminie jest to najdłużej funkcjonujący sołtys - 25 lat, jubileusz chyba to jest 
srebrny, tak? Tak to się nazywa w tych małżeńskich nomenklaturach Chciałbym Pani w imieniu 
samorządu złożyć gorące życzenia na tą okoliczność. Kilka dni temu minęła data właśnie magiczna - 21 
luty, kiedy Pani po raz pierwszy została sołtysem wybranym przez mieszkańców Pani miejscowości. 
Dlatego życzę dużo siły, dużo wytrwałości, dużo spokoju i ludzi życzliwych, chociaż wiem, że Pani ma 
naprawdę dużo u siebie wspaniałych przyjaciół i aby ten czas, który przed Panią jest, był dla Pani 
bardzo łaskawym, spokojnym obfitym w dobroć, życzliwość ludzką. Od naszego społeczeństwa 
dziękuję serdecznie za Pani pracę, za wysiłek, za to, co Pani dla naszego społeczeństwa i dla naszej całej 
społeczności gminnej. Gratuluję jeszcze raz i powodzenia życzę w najbliższych wyborach.  
 
00:10:17:11 [Andrzej Jarosiński]: Pani Przewodnicząca... Mówiłem do Pani tylko w węższym gronie, 
żeby być dobrym sołtysem, żeby być dobrym radnym i żeby być dobrym przewodniczącym trzeba 
przede wszystkim być dobrym człowiekiem. Pani Teresa takim dobrym człowiekiem jest i życzę Pani 
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nam wszystkim, żeby Pani taka jak jest, była. Wszystkiego dobrego.  
 
00:11:03:08 [Dariusz Skiba]: (Niezrozumiałe)  
 
00:12:05:22 [Teresa Bzymek]: Szanowni Państwo, z głębi serca pragnę dziś wyrazić moją ogromną 
wdzięczność za te niesamowite 25 lat. To była niezwykła podróż pełna wyzwań, ale również pełna 
radości i wspólnych sukcesów, które udało nam się osiągnąć razem. Pragnę zacząć od podziękowań do 
moich mieszkańców. Dla Was, Drodzy Mieszkańcy za Wasze nieustające wsparcie dziękuję, za 
zaufanie, za zaangażowanie w rozwój naszej społeczności. Wasze idee, sugestie i aktywne uczestnictwo 
były dla mnie motorem napędowym do podejmowania działań na rzecz dobra naszego społeczeństwa. 
Szanowni Państwo, nie mogę zapomnieć o podziękowaniach dla Burmistrza. Dziękuję za serdeczną 
współpracę. To jeszcze raz przypomnę, przypomnę Szanowni Państwo o serdecznej współpracy z 
Burmistrzem Dariuszem Skibą, który zawsze służył mi wsparciem pomagając w realizacji projektów, 
inicjatyw na rzecz mieszkańców. Jego profesjonalizm, otwartość na dialog i wspólna wizja przyczyniły 
się do rozwoju naszej społeczności. Dziękuję Wiceburmistrzowi przy tej okazji również za jego 
stanowcze podejście do wszystkich inwestycji, które były wykonywane na naszych terenach. 
Chciałabym również wyrazić uznanie dla moich kolegów i koleżanek sołtysów. Myślę, że oglądać to 
będą i słyszą te moje słowa, a także dla wszystkich obecnych radnych z którymi miałam zaszczyt 
współpracować przez te lata. Nasza wspólna praca, wymiana doświadczeń i wzajemne wsparcie były 
naprawdę nieocenione. Dzięki temu mogliśmy tworzyć spójną i zgraną społeczność, która zawsze 
stawia na pierwszym miejscu dobro naszych mieszkańców. Niezmierne, niezmiernie ważną rolę w 
rozwoju naszych społeczności, sołectwa naszych, mojego sołectwa Celin i Podgórze odegrało 
Centrum Kultury i dlatego też chciałabym serdecznie podziękować dla dyrektora Centrum Kultury 
oraz całego zespołu owocną współpracę. Dzięki ich zaangażowaniu udało się nam zorganizować wiele 
licznych wydarzeń, które wzbogaciły nasze życie kulturalne i społeczne. Niech moje słowa trafią także 
do wszystkich, którzy w różny sposób wspierali mnie jako sołtysa. To Wasze wsparcie, pomoc i dobre 
rady zawsze były dla mnie cennym atutem. Dzięki Wam mogłam skuteczniej pełnić swoją funkcję i 
działać na rzecz dobra wspólnoty. Szanowni Państwo, 25 lat to jest bardzo długi okres. Było wiele 
chwil wzruszeń, były radości, były smutki. Szanowni Państwo, jak sami wiecie jestem ogromną gadułą, 
ale dziś jakoś trudno mi dwa słowa do Was skierować. Za każdy miły gest, za uśmiech, za miłe 
powitanie, za to, że spotykam się z Wami na ulicy i witamy się wzajemnym pozdrowieniem uśmiechając 
się do siebie, bo to jest na co dzień bardzo ważne i istotne. Nie ironicznym uśmiechem, nie kpiną, nie 
drwiną tylko przyjemnym wzajemnym uśmiechem. Aby takie relacje wśród wszystkich panowały, 
abyśmy mogli na siebie w chwilach trudnych liczyć, abyśmy się mogli wspierać, abyśmy mogli po prostu 
ze sobą miło współpracować. Dziękuję jeszcze raz wszystkim bardzo serdecznie.  
 
00:16:39:08 [Aplauz]   
 
00:17:00:19 [Teresa Bzymek]: Szanowni Państwo, jak nie ma jakichś uwag co do zatwierdzenia 
porządku obrad, jesteśmy w punkcie trzecim, to bardzo proszę Państwa Radnych o przegłosowanie. 
Kto jest za przyjęciem porządku obrad ? Kto jest przeciw ? Kto się wstrzymuje ? Proszę o 
zagłosowanie Radnego Jerzego Tofila.   Stwierdzam, że porządek obrad został przez Państwa 
Radnych przyjęty jednogłośnie. Przechodzimy do kolejnego punktu to jest punkt czwarty,  przyjęcie 
protokołu sesji z dnia 29 września 2023, 27 październik 2023, 10 listopad 2023 i 30 listopad 2023 rok. 
Do protokołów nie zostały wniesione żadne uwagi i bardzo proszę Państwa Radnych o 
przegłosowanie protokołu z sesji z dnia 29 września 2023 roku. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się 
wstrzymuje? Stwierdzam, że protokół z sesji z dnia 26 lutego został przez Państwa Radnych... 
Przepraszam, z sesji z dnia 29 września został przez Państwa Radnych przyjęty większością głosów, 
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przy jednym głosie wstrzymujący się, to jest Radny Pan Dominik Dudek. Przystępujemy do kolejnego 
głosowania, to jest przyjęcie protokołu z sesji z dnia 27 października 2023 roku. Kto jest za ? Kto jest 
przeciw? Kto się wstrzymuje? Bardzo proszę, bardzo proszę, tu jeszcze przed głosowaniem proszę 
Radny Pan Dominik Dudek.  
 
00:19:43:11 [Dominik Dudek]:  Szanowna Pani Przewodnicząca Szanowni Państwo. No, brakuje nam 
kilku minut w tym protokole, a były burzliwe dyskusje, jeżeli ja dobrze patrzę. I co się stało, że tego w 
tym momencie nie ma. Mówię teraz o protokole dokładnie z 10 listopada, teraz jest 27 października 
głosowany, ale w tym protokole z 10 listopada jako już przed głosowaniem bardzo bym prosił, żeby 
ktoś odpowiedział dlaczego nie ma zapisu z tych kilku minut sesji, Dziękuję.  
 
00:20:27:04 [Teresa Bzymek]: Szanowni Państwo, przystępujemy do głosowania. Kto jest za 
przyjęciem protokołu sesji z dnia 27 października ? Stwierdzam, że Radni większością głosów przyjęli 
protokół z sesji z dnia 27 października 2023 roku 13 głosami za i jednym głosem wstrzymujący się, to 
jest Radny Pan Dominik Dudek. Szanowni Państwo, przechodzimy do protokołu z dnia 10 listopada 
2023 rok. Jeszcze raz zapytam, czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Proszę, Pan Radny, Pan 
Dominik Dudek.  
 
00:21:17:03 [Dominik Dudek]: Pani Przewodnicząca, tak jak wspominałem, stenogram z 10 listopada 
no nie zawiera pełnego obrazu tego co się działo. Brakuje kilku minut i pytał.. Stenogram, stenogram, 
ale stenogram jest jednym z elementów protokołów z tego co tutaj mamy wprowadzone w naszej 
Radzie i jakby Pani mogła wytłumaczyć z czego wynika brak tych kilku minut w tym stenogramie, 
dziękuję.  
 
00:21:44:04 [Teresa Bzymek]:  Szanowny Panie Radny, było przed chwilą posiedzenie Stałych 
Komisji, gdyby Pan wówczas wspomniał moglibyśmy się zapoznać z tym protokołem i zweryfikować o 
który moment Pan tu wnioskuje. Natomiast w obecnej sytuacji nie ma możliwości teraz odtwarzania 
stenogramu i zapoznania się z tym. Tak, że albo Szanowni Państwo głosujemy protokół w takim jak 
jest przedstawiony, albo w takim stanie, albo po prostu odkładamy głosowanie protokołu na kolejną 
sesję. Natomiast jak sami widzicie są to już jakby ostatnie momenty obecnej Rady, dlatego nie ma czasu 
aż na taką wnikliwą weryfikację i moja prośba jest o to, aby przegłosować protokół tak, jak jest to 
udostępnione. Czy Pan Radny ma zapisane od jakiej minuty czy...  
 
00:22:56:14 [Jerzy Tofil]:... ale można to było sprawdzić, tak jak Pani to powiedziała na posiedzeniu 
Komisji a nie teraz ....  
 
00:23:11:15 [Teresa Bzymek]: Szanowni Państwo jeszcze może sami się wypowiecie, czy przystępujemy 
do głosowania? Szanowni Państwo, przystępujemy do głosowania. Kto jest za? Kto jest przeciw ? Kto 
się wstrzymuje? Stwierdzam, że protokół z sesji z dnia 10 listopada 2023 roku został przez Państwa 
Radnych przyjęty większością głosów przy dwóch głosach przeciwnych, to jest Radny Pan Dominik 
Dudek i Radny Pan Tadeusz Zieliński i dwóch głosach wstrzymujących się to, jest Radny Pan 
Włodzimierz Bąderski i Radna Pani Ewelina Dróżdż. Przechodzimy do kolejnego protokołu to jest 
protokół z 30 listopada 2023 roku. Proszę Państwa o zagłosowanie. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto 
się wstrzymuje? Stwierdzam, że protokół z sesji z dnia 30 listopada 2023 roku został przez Państwa 
Radnych przyjęty większością głosów, przy jednym głosie wstrzymujący się, to jest Radny Pan 
Dominik Dudek. Szanowni Państwo przechodzimy do kolejnego punktu, to jest punkt piąty, 
sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli początkujących mianowanych i 
dyplomowanych w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego. Poinformuję, 
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że Radni mieli możliwość zapoznania się z tym sprawozdaniem i stwierdzam, że sprawozdanie zostało 
przyjęte przez Państwa Radnych. Przechodzimy do punktu szóstego, to jest podjęcie uchwał w 
sprawie: podpunkt a), podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 
2024-2047. Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos ? Nie widzę, przystępujemy do głosowania. Kto 
jest za? Kto jest przeciw ? Kto się wstrzymuje ? Stwierdzam, że uchwała została przez Państwa 
Radnych przyjęta większością głosów, przy jednym głosie przeciwnym, to jest Radny Pan Dominik 
Dudek. Przechodzimy do kolejnego podpunktu punktu szóstego, podpunkt b), podjęcie uchwały w 
sprawie zmian w budżecie Gminy na 2024 rok. Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos ? Nie widzę, 
przystępujemy do głosowania. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymuje? Stwierdzam, że w 
sprawie zmian w budżecie Gminy na 2024 rok została przez Państwa Radnych przyjęta większością 
głosów, przy jednym głosie przeciwnym, to jest Radny Pan Dominik Dudek. Szanowni Państwo, 
przechodzimy do kolejnego podpunktu, to jest podpunkt c), punktu szóstego, podjęcie uchwały w 
sprawie odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu Radnej. Proszę, Radny Pan Dominik Dudek.  
 
00:27:05:13 [Dominik Dudek]: Dziękuję Pani Przewodnicząca za udzielony głos. Mamy Szanowni 
Państwo uchwałę w sprawie odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu Radnej. No, nie ukrywam, że 
ja takowy wniosek złożyłem. Po zapoznaniu się powzięciu pewnych informacji ja powiem tak, że nie 
myślałem że coś takiego aż w tak bezczelny i perfidny sposób może się tu odbywać. No ale jednak się 
odbywa. Szanowni Państwo, to jaka jest ta uchwała, jaka jest jej treść, to też pokazuje całość jak ta nasza 
kadencja, nasza Rada, nasze władze podchodzą do aspektów związanych z prawem i z elementami 
związanymi z przestrzeganiem pewnych zasad. Mamy opinię mecenasa gminnego, który w opinii 
prawnej dotyczącej wygaśnięcia mandatu Radnej Rady Miejskiej w Bodzentynie wypowiedział się jasno 
na ten temat. Całą wykładnię przedstawił, przedstawił, przedstawił podstawę prawną, stan faktyczny 
zagadnienia, dokonał analizy i w analizie pojawia się stwierdzenie: Tym niemniej.. Zacytuję to: Tym 
niemniej w ocenie opiniującego w niniejszym stanie faktycznym należy zgodzić się z wnioskodawcą, że 
przesłanki do podjęcia uchwały o wygaszeniu mandatu zostały spełnione. Mianowice radna pełni 
funkcję pełnomocnika przedsiębiorcy, który prowadzi działalność z wykorzystaniem mienia 
komunalnego gminy, za które powszechnie uważa się środki pieniężne uiszczane tytułem zapłaty za 
wykonywane usługi na rzecz gminy. Choć jak wskazano powyżej czasami judykatura łagodzi sankcje 
nakreślone artykułem 24 f Ustawy, tym niemniej w przeważającej części sądy są w takich przypadkach 
dość kategoryczne i nie przewidują ustępstwa, zwłaszcza, że przywołane przepisy mają na celu 
przeciwdziałanie zjawiskom korupcyjnym. I wniosek pana mecenasa gminnego w opinii, w ocenie 
opiniującego w niniejszym stanie faktycznym, w świetle przepisów ustawy nastąpiły przesłanki do 
podjęcia uchwały o wygaszeniu mandatu Radnej Rady Miejskiej w Bodzentynie. To mówi mecenas, my 
tutaj z półtorej godziny temu na komisjach poruszaliśmy ten aspekt, gdzie wypowiadały się osoby z 
całym szacunkiem dla nich, no nie studiujące prawa, nie nie bazujące na pewnych aspektach 
związanych z prawem i my Szanowni Państwo po komisjach idziemy dalej w zaparte, że ta uchwała jest 
jak najbardziej słuszna i odmawia się stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnej. No bo są jakieś 
przesłanki, które nie są związane z aspektami prawnymi, tylko nie wiem jakimi? Ja dodam bo, tutaj też 
na komisji pojawił się ten wątek, że no gmina Bodzentyn zna już przypadki wygaszania i wtedy było to 
wygaszenie mandatu Burmistrza dla poprzednika Stanisława Marka Kraka. Wtedy bardzo aktywnie 
działali, działały osoby, które obecnie są na sali i wtedy jak najbardziej trzeba było ten mandat wygaszać 
bo prawo jest najważniejsze. Chodziło o spóźnienie się ze złożeniem oświadczenia majątkowego a 
prawo jest po to, żeby je przestrzegać. Szanowni Państwo, w tym przypadku, no prawo się respektuje 
tak, jaka jest potrzeba. Czyli w tym przypadku nie patrzmy na to co mówi prawo, gdzie jasno deklaruje 
pełnomocnictwo. W ustawie nie ma wskazanego zakresu, w jakim ma być zakresie pełnomocnictwo 
udzielone. Pojawia się tylko stwierdzenie. Pełnomocnictwo w tym, w tym przypadku zarówno moje, 
moja argumentacja jak i argumentacja, no przyznająca mi rację mecenasa gminnego jest jasna i 
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klarowna, ale my będziemy opierać się na opiniach, tak jak mówię osób, które nie do końca w tym 
zakresie wykładni przepisów prawa winny się wypowiadać. To tak tylko dla zobrazowania Państwu, ja 
uważam że to jest najpiękniejsze podsumowanie tej kadencji Rady Miejskiej w Bodzentynie, dziękuję.  
 
00:31:31:22 [Teresa Bzymek]: Dziękuję, proszę Radny Pan Dariusz Skiba. Przepraszam, proszę o 
zabranie głosu Burmistrza Pana Dariusza Skibę.  
 
00:31:41:11 [Dariusz Skiba]: Pani Przewodnicząca, Szanowni Radni, Drodzy Słuchacze, Widzowie, 
Mieszkańcy Miasta Gminy Bodzentyn i nie tylko. Ja na komisjach też zabrałem trochę głos, ale 
chciałbym to uściślić, uzupełnić. Oto siedzi człowiek, który przez 5 lat na pierwszym miejscu miał na 
celu tylko i wyłącznie konfrontację ze mną i z Radą Miejską, która jest w większości kieruje tą naszą 
gminą. Bo to jest człowiek, który nie widzi nic poza typowymi ludzkimi złośliwościami, który 
doszukuje się przez całą kadencję przestępstw przez nas niby czynionych, kreowanych, czy 
realizowanych. Oto człowiek który mieni się na prawego męża stanu w naszej gminie, który chce 
pokazać siebie jako osobę najbardziej znającą się na prawie, na przepisach budowlanych, na przepisach 
fiskalnych, na przepisach społecznych uzurpując sobie to, że jest osobą nieskazitelnie dobrą, czystą, 
katolicką, religijną, życzliwą dla innych osób. A jego zadaniem jest tylko, było i wyłącznie zwalczanie i 
to jest nie do ukrycia, nie do podważenia mojej osoby. Dyskwalifikowanie na każdym kroku, na każdej 
sesji. Ja jestem jako mieszkaniec tej gminy, jako obywatel tej naszej pięknej gminy wręcz oburzony, że 
taka osoba jak Pan Dudek piastuje taką funkcję.  Moi Drodzy, na ponad 80 sesji, kilkadziesiąt uchwał 
zmian w budżecie, uchwalanie budżetu, ani razu Pan Dudek nie zagłosował za zmianami w budżecie, 
za budżetem. I dzisiaj, w dniu dzisiejszym przy zmianach w budżecie, o czym Pani skarbnik na 
komisjach wyraźnie wyartykuowała nad czym dzisiaj pracujemy. Nad kluczowymi, istotnymi zmianami 
w budżecie czyli: punkt pierwszy - zwiększenie subwencji ogólnej na oświatę o ponad 2 miliony 
złotych, doposażenie do samochodu strażackiego w Bodzentynie, na remont, modernizację drogi w 
Dąbrowie Dolnej, Górnej, czy w Psarach w kierunku Świętej Katarzyny i wiele jeszcze istotnymi 
działaniami. Pan Radny pokazuje tutaj nam, że jedynym celem w jego pracy samorządowej, jak to 
można nazwać pracą a nie jakimś wielkim wysiłkiem, gimnastyką umysłową poprzez to, że chce 
wprowadzać i wprowadzał przez cały czas napięcie, niechęć i próbę wymazania sukcesów gminy 
Bodzentyn. Tak Panie Radny, i tego się nie boję powiedzieć. Sukcesów gminy, że gmina pozyskała 
ponad 130 milionów złotych przez te 9 lat i wykonała inwestycji za ponad 200 milionów złotych. To 
jest sukces. Jakby Pan negował to, to Pan sprawdzi w innych samorządach i Pan by udowodnił, która z 
gmin w naszym województwie tego typu jak Bodzentyn, realizowała takie, tego typu zadania, 
inwestycyjne i na koniec kadencji ubzdurał sobie Pan i na pewno to był wielki Pana wysiłek, żeby 
znaleźć jakieś haki na...Jak nie na mnie, bo przypomnę Państwu słuchającym nas tutaj, że Pan Radny 
kiedyś złożył doniesienie, pozwał mnie - nie pamiętam, o naruszenie dóbr osobistych i przegrał sprawę 
w sądzie płacąc około pięć tysięcy złotych kosztów, przegrał. I próbuj cały czas szukać na.. Jak nie na 
mnie, to na moich przyjaciół, kolegów haków i słuchajcie, tak po ludzku do wszystkich mówię tutaj, 
Panu Radnemu chodzi o to, że tu nieobecna Radna Anna Obara reprezentowała firmę, która nie jest 
właścicielem ona. Ona nie ma firmy. I w ciągu ostatnich kilku lat firma, która nie jest własnością 
Radnej, sporadycznie sprzedała na rzecz gminy kilka bukietów kwiatów na uroczystości patriotyczne 
czy jakieś samorządowe.  O to to się toczy Drodzy Państwo cały ten problem na dzisiejszej sesji. 
Radna Obara, że ktoś z jej rodziny kupił, sprzedał kwiaty na rzecz gminy i później, za chwilę będzie 
uchwała na rzecz Pani Teresy Bzymek, która z wielkim zaangażowaniem budowała, rozwijała swoją 
społeczność w Podgórzu czy w Celinach a nawet w całej gminie. O to, że jej, ich wysiłkiem gmina 
kupiła ziemię za fundusz sołecki, że później pozyskali - Stowarzyszenie - 250 tysięcy złotych na 
budowę świetlicy i o to Pan Radny ma pretensje do tych ludzi. Podkreśla, żeby szukać, znaczy szukać? 
Żeby stosować się do przepisów prawa. Tak! Tak! Naszym zdaniem i nie tylko moim, naszym, jeśli są 
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wątpliwości to niech to sąd rozstrzygnie, czy Pan miał rację, czy Rada Miejska? Mecenas, oczywiście 
wypowiedział się na dwie kwestie. W jednej opinii - to są opinie, to nie są wyroki sądów, nie są 
orzeczenia, postanowienia, to są opinie. W jednej sprawie Pan wypowiedział się w sposób, że według 
niego ten jest zasadny wniosek, a drugiej nie. Czyli widzi Pan, są dwie sprawy, dwie panie, dwie radne a 
są dwie opinie, opinie, to nie jest wy sądu i to, co Pan robi to jest dopiero sprawa według mnie, w mojej 
ocenie, słowo takie bym chciał użyć, użyć takiego żeby nie było takie bardzo ordynarne, ale tutaj 
wypada powiedzieć coś bardzo mocnego, bardzo brzydkiego, ale nie da się powiedzieć, bo jesteśmy w 
miejscu publicznym, nie wypada. Ale to, co Pan robi i Pan chce robić, to jest najgorsze świństwo, że na 
koniec kadencji Pan znalazł sposób, żeby... Dwie osoby wiedząc o tym, że się kończy kadencja, że te 
Panie mogą dalej, mają możliwość wyboru, Pan w taki sposób do tego podchodzi. Za jakieś drobne 
rzeczy, które Panu się wyobraziły, wyobrażają za jakieś nie wiadomo co. Dlatego Drodzy Państwo, za 
chwilę jest koniec kadencji, za miesiąc ponad są wybory samorządowe. Jesteśmy w punkcie zwrotnym 
w tej naszej pracy, bo człowiek jak Pan Dudek kreuje sposób działania, albo próbę zarządzania naszym 
samorządem w sposób dzielący społeczeństwo. Przez te 5 lat ani razu nie wyszedł z jakąkolwiek 
inicjatywą, żeby wspierać samorząd, tylko i wyłącznie powiem tak w cudzysłowiu" terroryzuje" 
pracowników samorządu Miasta i Gminy Bodzentyn i jednostek podległych. Zastępca kiedyś wyliczył, 
że Radny zadał chyba ponad 500 pytań, czy więcej, z których nic nie wynika. Pozywał, donosił do 
różnych organów z którego nic nie wskórał, nic nie wniósł, absolutnie nic. Minęło 5 lat Panie Dudek i 
w tej chwili nie ma czym się Pan pochwalić, bo Pan nie jest w stanie powiedzieć naszemu 
społeczeństwu, co Pan dobrego zrobił dla mieszkańców? Absolutnie nic. I przykro jest to o tym mając 
wiedzę, że Pan jest... Nie wiem, prawie ministrantem księdza proboszcza, który przesiaduje na plebanii 
w kościele mając jakąś, nie wiem, o sobie mniemanie, że Pan jest wielkim katolikiem, chrześcijaninem a 
zachowuje się Pan jak zwykły taki człowiek nie mający w ogóle za grosz sumienia i zdrowego rozsądku 
osoby. Proszę Pana, to jest naprawdę oburzające i wstyd, żeby taki człowiek pełnił funkcję radnego, 
samorządowca, bo to jest samorządowiec jak pani Teresa, która od serca, od siebie daje, mimo że ma 
progi, kłody gładzone. Czy Ania, która angażuje się w stowarzyszenia, pozyskują z Agnieszką pieniądze 
na działalność organizacji pozarządowych. To jest działalność społeczna i Pan swoim działaniem 
deprawuje i destabilizuje cały samorząd. Pan jako osoba pełna buty arogancji, i niekiedy chamstwa i 
poniżenia innej osoby. I Pan niech nie straszy, że my zachowujemy się jak idioci, tylko Pan się 
zachowuje jak... Dziękuję.  
 
00:41:36:12 [Teresa Bzymek]: Dziękuję, proszę Pani Agnieszka Barcikowska.  
 
00:41:42:05 [Teresa Barcikowska]: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Panowie Burmistrzowie, 
dziękuję pięknie za udzielony głos. Jako przewodnicząca Komisji Skarg i Wniosków chciałabym 
podsumować tutaj te dwie wypowiedzi Pana Radnego i Pana Burmistrza. Komisja Skarg i Wniosków 
pracowała od listopada bardziej nawet od grudnia w kwestii wygaszenia mandatów Radnej Anny Obara 
i Radnej i Przewodniczącej Teresy Bzymek. W sposób bardzo skrupulatny przyglądaliśmy się w ramach 
prac komisji, zbieraliśmy dodatkowe wyjaśnienia, radni uzupełniali informacje. Chciałam Państwu 
powiedzieć, że Komisja Skarg i Wniosków i Petycji ustaliła, iż Radna Pani Anna Obara pełni funkcję 
pełnomocnika, natomiast samo pełnomocnictwo udzielone było do działania za właściciela firmy w 
niepełnym zakresie. Komisja zauważyła, że przy dokonywaniu oceny przedstawionych okoliczności 
trzeba mieć na uwadze, iż sprzedaż przez pracownię florystyczną nie odbywała się po uprzednio, 
uprzednim zawarciu umowy, której przedmiotem byłaby stała dostawa danej usługi na rzecz gminy, 
oraz nie była wynikiem wyboru oferty przetargowej. Dokumentem obrazującym incydentalny 
charakter sprzedaży kwiatów, wiązanek okolicznościowych czy wieńców są rachunki. Proszę Państwa, 
14 rachunków przez 5 lat na kwotę trzy tysiace złotych. Trzy tysiace złotych. W przedmiotowej sprawie 
istotne znaczenie nie ma sam fakt prowadzenia działalności gospodarczej przez radnego na podstawie 
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wpisu do Centralnej Ewidencji Informacji o Działalności Gospodarczej, czy Krajowego Rejestru 
Sądowego ale powiązanie tej działalności i funkcjonowanie i organizowanie z mieniem komunalnym. 
Radny w świetle z interpretacji artykułu 24f ustęp 1 ustawy o samorządzie gminnym wynika, że 
przesłankami warunkującymi wygaszanie mandatu radnego jest prowadzenie działalności 
gospodarczej, zarządzanie nią, jej pełnomocnikiem lub przedstawicielem z wykorzystaniem mienia 
komunalnego. Ponadto działalność ta ma być nastawiona na korzystanie z mienia komunalnego w 
sposób ciągły i celowy .14 rachunków, przypominam proszę Państwa, 5 lat. Możliwość czerpania 
korzyści z mienia komunalnego nie powinna być, nie powinna być okazjonalna, ale trwała, 
gwarantująca cykliczny dochód wynikający z umów poprzedzających dokonywanie zakupów, 
gwarantująca cykliczny dochód. 5 lat proszę Państwa -trzy tysiące złotych za wiązanki, wieńce, czy 
bukiety okolicznościowe, trzy tysiące złotych proszę Państwa, żebyście Państwo mieli obraz sytuacji 
tego wielkiego przestępstwa, które tutaj Radny Dominik Dudek nam tutaj pokazuje i na tej podstawie 
składa wniosek o wygaszenie mandatów. Sukces na podsumowanie pięcioletniej rady, pracy Pana 
Radnego. No sukces, naprawdę warto się tym chwalić, naprawdę w obliczu wyborów. Szanowni 
Państwo, pracując w ramach, w ramach Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wzięliśmy pod uwagę 
opiniie mecenasa, jak najbardziej, ale też wzięliśmy pod uwagę wyroki sądów instancji wyższych niż tut 
przywołany wcześniej mecenas. Jako Komisja Skarg Wniosków analizując ten przypadek nie jesteśmy 
prawnikami, ale analizując wyroki sądów wyższych i niższych instancji wzięliśmy to bardzo mocno pod 
uwagę i jednomyślnie rekomendujemy Radzie Miasta i Gminy w Bodzentynie do odrzucenia wniosku o 
wygaszenie mandatu Radnej Anny Obara i Radnej, jednocześnie przewodniczącej Teresy Bzymek. 
Dziękuję.  
 
00:45:54:21 [Teresa Bzymek]: Dziękuję bardzo. Proszę Radny Pan Dominik Dudek.  
 
00:45:59:18 [Dominik Dudek]: Dziękuję Pani Przewodnicząca za udzielony głos. Szanowni Państwo, ja 
naprawdę słucham tych wypowiedzi, nie wiem czy wy jesteście zdania, że mieszkańcy to w tej gminie są 
pokroju czyjego? Ja nie wiem, może pokroju Pana Radnego Jerzego Tofila, to może w te banialuki Pani 
uwierzyli, ale mamy naprawdę inteligentnych mieszkańców, którzy umieją czytać ze zrozumieniem. 
Mamy opinię mecenasa, który krótko, zwięźle żebyście się nie męczyli, napisał wam we wnioskach, w 
opinii, w ocenie opiniującego, w niniejszym stanie faktycznym, w świetle przepisów ustawy nastąpiły 
przesłanki do podjęcia uchwały o wygaszeniu mandatu Radnej Rady Miejskiej w Bodzentynie. 
Szanowni Państwo, mecenas odwołuje się też.. Przecież on tego sobie z kosmosu i z kapelusza nie 
napisał, on to zrobił w oparciu na na tym jak tutaj napisał w świetle przepisów ustawy. Szanowni 
Państwo tutaj też jest wyrok mecenasa, no teraz tak, pan tutaj sekretarz podpowiada. Jeżeli uważacie, że 
ten mecenas źle działa, to nie zapłaćcie mu za luty, bo skoro takie opinie niezgodne z prawem daje, to 
jest jedna kwestia. Czy mecenas bazował na innych materiałach aniżeli komisja? Bo to może być 
kluczowe w sprawie. Bo dla mnie to jest coś dziwnego, niebywałego, żeby osoby, które, które po prostu 
z całym szacunkiem, tak jak wspomniałem, nie mają wykształcenia prawniczego, wydają decyzję, 
opinię i opiniują coś, gdzie mieli jasno i klarownie napisane przez mecenasa gminnego. To jest jedna 
kwestia. Druga kwestia. Panie Burmistrzu, ja Panu kiedyś powtórzyłem, miałem nie powtarzać ale 
powtórzę raz jeszcze. Z Pana przeszłością Pan nie powinien mnie moralności uczyć, o moralności 
mówić i o tym jak ja się zachowuję. Ja nigdy nie byłem w sytuacjach takich jak Pan był, w których Pana 
widziała większość gminy. Pan nie powinien głosu zabierać w tych kwestiach. Pan naprawdę powinien 
siedzieć cicho, bo rozmawiałem z Pana poprzednikiem, rozmawiałem z wieloma osobami, które Pana 
widziały Panie, Panie Burmistrzu na miłość, no już nie będę mówił jaką, nie będę używał dobitnych 
słów, bo to co Pan robi, to co jaką Pan obłudę sieje to już po prostu przekracza wszelkie granice 
dopuszczalnej jakieś krytyki mojej osoby. Pan po prostu gada takie głupoty na mój temat, gdzie Pan, 
gdzie Pan mówię zachowywał się, jeszcze nie tak dawno temu, jak się Pan zachowywał, widywano Pana 
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w sytuacjach jakich widywano, a Pan teraz mi zwraca uwagi, uwagę to co się dzieje ze mną, to gdzie ja 
chodzę, to jest moje życie Panie Burmistrzu. I to, jak ja się prowadzę i jak ja się zachowuję, nie mam 
sobie nic do zarzucenia i niech mi Pan uwierzy, większość ludzi nie ma mi nic do zarzucenia, to tylko, 
tylko Pana jakieś chore wymysły. Pan mierzy wszystkich swoją miarą. Niech Pan zejdzie na ziemię w 
końcu, bo naprawdę, Pan tak jakby amnezję miał. Nie pamięta Pan tego, co Pan robił w życiu? 
Naprawdę? Niech Pan porozmawia z ludźmi, bo to naprawdę przekracza wszelkie granice 
przyzwoitości, dziękuję.  
 
00:49:05:07 [Dariusz Skiba]: Pani Przewodnicząca, przepraszam bardzo, miałem Pani palec, miałem do 
góry lekko tak miałem jeden, ten wskazujący. Panie, Panie, Panie Radny, trzeciego marca minie 18 lat 
jak nie piję alkoholu, 18 lat. Pomagam ludziom z różnych stron naszej okolicy wyjść z trudnych sytuacji. 
Jako osoba, która doświadczyła w życiu różnych sytuacji wspieram tych ludzi, kontaktuję się z nimi, nie 
jestem złodziejem. Wychowujemy z żoną pięcioro dzieci, prowadzimy własne gospodarstwo rolne, 
agroturystyczne. Skończyłem szkołę podstawową, skończyłem szkołę średnią, skończyłem studia. Pan 
wygłosił teraz jakieś tutaj orędzie i niech Pan powie jedną rzecz, tutaj publicznie Pan zaczął, jaką 
krzywdę zrobiłem ludziom, komukolwiek, niech Pan powie jedną rzecz, z racji mojego postępowania 
w przeszłości. Odwagi Panie Dudek. Bardzo proszę powiedzieć, bo ludzie czekają. Pan się tak 
podniecił mówiąc o mnie, że jestem taki straszny, zły, obłąkany może, niech Pan to powie. Ja robię to 
codziennie. Dzwonię, pomagam ludziom, zawożę ich na oddziały pomocowe, uczęszczam na różnego 
rodzaju spotkania pomagając ludziom. Niech Pan powie jedno słowo, co zrobiłem złego ludziom, czy 
osobom, czy osobie podczas mojego życia czy działalności. Jedno zdarzenie. Odwagi, niech Pan to 
kontynuuje dalej, idziemy dalej, brniemy w pewny, pewną wrażliwą część życia społeczeństwa. Bardzo 
proszę, Pan ma prawo pytać się o sprawy służbowe, nie moje prywatne, proszę Pana, nie prywatne 
sprawy. Tu się dzieją rzeczy publiczne, społeczne, samorządowe a nie prywatne. Ja nie wchodzę do 
Pana z butami do domu, do Pańskiego życia, bo to m nie interesuje. Ja patrzę, oceniam Pana jako 
człowieka, jako osobę wybraną przez grupę ludzi, że Pan dla nich nie robi nic, to wstyd! Walczymy, 
męczymy się o pieniądze, są te pieniądze dzisiaj w budżecie a Pan jest przeciwny, żeby kupić samochód 
dla straży OSP, Pan jest przeciwny dla oświaty, gdzie są pieniądze też w tym projekcie budżetu. Tym się 
Pan szczyci? To jest Pana sukces? Gratuluję Panu tego głupiego uśmiechu i Pana wywodów, Panie 
Dudek.  
 
00:52:13:04 [Teresa Bzymek]: Tak proszę, proszę.  
 
00:52:13:04 [Dominik Dudek]: Dziękuję Pani Przewodnicząca. Panie Burmistrzu, ja wiedziałem że jest 
źle, ale nie wiedziałem, że aż tak źle. Pan pięć minut temu czepiał się mojego prywatnego życia. Tego, 
czy ja do kościoła chodzę, czy nie chodzę. W jaki sposób.... Panie Burmistrzu, ja Panu nie przerywałem, 
trochę kultury, bardzo o to proszę, bo po prostu Pan przekracza wszelkie granice przyzwoitości. Pan 
pięć minut temu mówił, że nie wnika w moje prywatne życie, gdzie czepiał się moich tam pewnych 
sytuacji z życia. Pan nie wie, Pan nie wie w ogóle gdzie Pan chyba jest i co Pan robi. Pan nie kontroluje 
tego, co Pan mówi, naprawdę. Ja wiedziałem, że jest źle, ale nie myślałem że do tego stopnia. Ja po 
prostu to co powiedziałem, jeżeli Pan by się nie czepiał moich prywatnych rzeczy, ja też nie czepiałbym 
się Pana prywatnych rzeczy, bo ja mam kulturę Panie Burmistrzu w przeciwieństwie do Pana, że ja 
Panu nie przerywam, ja mówię merytorycznie i mówię tak jak było. Pan nie powinien tego robić. Mówi 
Pan o niepiciu, chwali się to jak najbardziej, ja mam kilku takich znajomych, tylko powiem Panu o co 
chodzi. Ci znajomi też idą w zakresie takim, że oni nie propagują w żaden sposób tego, tylko propagują, 
żeby nie pić. Czyli jak się pojawiają imprezy w których pojawia się alkohol, oni negują takie imprezy. 
No, daleko bym nie szukał, daleko bym nie szukał. Była ostatnio impreza taka no i powiem Panu, że ja 
mogę Panu to wytknąć, tylko to nie jest forum Rady na takie, na, na takie wytykanie takich problemów. 
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Pan nie rozumie tego, nie wiem, Pan tego nie rozumie. To nie tylko pomoc osobom wybranym w walce 
z tym nałogiem, ale też pomoc wszystkim Panie Burmistrzu, naprawdę. Pan zaczął prywatne rzeczy 
wywlekać, nie ja, i niech Pan to zrozumie.  
 
00:53:59:13 [Dariusz Skiba]: Zadałem Panu pytanie.  
 
00:53:59:13 [Dominik Dudek]: Panie Burmistrzu, ja Panu powiedziałem, niech Pan myśli co Pan mówi, 
bo Pan 10 minut temu wywleka moje prywatne rzeczy, a za chwilę mówi, że się nie czepia mojego 
prywatnego życia.  
 
00:54:10:21 [Dariusz Skiba]: ( Niezrozumiałe)  
 
00:54:10:21 [Dominik Dudek]: Tak Panie Burmistrzu, ale, ale prawda pana boli? Nie rozumiem tego. 
Boli Pana prawda? Panie Burmistrzu, Panie Burmistrzu, no jak boli Pana prawda, no to jest problem 
Pana, bo ja jestem osobą, która będzie mówiła tą prawdę i tego się nie boi. To Pana najbardziej boli, 
widzę w tym wszystkim. Naprawdę, ja mam znajomych, którzy wygrali też z tym nałogiem i naprawdę 
nie propagują, nie biorą udziału w imprezach, gdzie pojawia się alkohol, Szanowny Panie.  
 
00:54:39:07 [Głosy z sali]: O czm Pan mówi?  
 
00:54:39:07 [Dominik Dudek]: O czym mówię? O tym co Pan zaczął. Ja ciągnę Pana, ciągnę Pana 
temat. Odłuchajcie sobie Państwo, ja wiem Szanowni Państwo, no ale troszeczkę obiektywizmu. Ja 
wiem, że u was jest ciężko z obiektywizmem, bo jak ja bym się spóźnił z jakimkolwiek  dokumentem 
to już, już miałbym mandat wygaszony. Tak jak mówię, Stanisław Marek Krak spóźnił się złożeniem 
oświadczenia majątkowego, poważne przestępstwo, mandat wygaszony. Ludzie, no bądźcie jacyś tacy 
nazwijmy to .. ( niezrozumiałe).  
 
00:55:08:22 [Teresa Bzymek]: Szanowny Panie Radny, a czy Pan ma coś z pamięcią nie halo, ponieważ 
już Pan to drugi raz mówi o panu Burmistrzu byłym, Marku Kraku.  
 
00:55:16:11 [Dominik Dudek]: Pani Przewodnicząca, bo Wy próbujecie w jakiś sposób rzeczywistość, 
nie wiem, zakłamywać wręcz, że wtedy się działy poważne rzeczy, a teraz są błahe rzeczy. Macie opinię 
mecenasa, ona jest dla Was niewiążąca. No bazujcie dalej na opiniach Pana Tofila, to myślę, że ta gmina 
daleko zabrnie, dziękuję.  
 
00:55:56:06 [Dariusz Skiba]: To jest obłąkanie z..  
 
00:55:56:06[Teresa Bzymek]: Szanowni Państwo Radni. Postrzegać Burmistrza byłego Pana Kraka i 
obecnego Pana Dariusza Skibę. Szanowni Państwo, padły tu słowa jakże przykre, jak trzeba nisko 
upaść Panie doktorze Dominiku Dudek, żeby tylko odnosić się do prześladowań, do szkalowania, do 
donoszenia na prokuraturę, do powiadomiania i nic z tego nie korzystać dla swoich mieszkańców ani 
nawet i satysfakcji dla siebie, bo przecież żadna sprawa nie została przeciwko nam jakby wszczęta. 
Dlatego też Szanowny Radny Panie Dominiku Dudek powiem, że takiego Burmistrza jaki obecnie 
teraz jest, i ile wniósł w nasze społeczności wiejskie to wiem, czy drugiego się takiego znajdzie, z taką 
otwartością dla ludzi, z takim dialogiem, z takim wsparciem w trudnych sytuacjach. Bo nie tylko w życiu 
ważne są inwestycje, ale również rozmowa, przywitanie się, podanie ręki, omówienie problemu 
codziennego mieszkańca. Ile wsie pozyskały dobra dla swoich sołectw, to radni mogą poświadczyć, bo 
na pewno te wszystkie rzeczy, które teraz my wypracowaliśmy wspólnie z obecnymi tu burmistrzami, 
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to nie wiem, czy ktoś w przeszłości tyle osiągnął. Jest to bardzo dużo inwestycji nie tylko dla wsi, ale 
również dla Bodzentyna. Tak że, tak że przykro to słyszeć, że tylko Pana interesują zaciekłości i krytyki. 
Nic więcej. Proszę bardzo, chciał Wiceburmistrz...  
 
00:58:09:14 [Dominik Dudek]: Pani Przewodnicząca...  
 
00:58:09:14 [Teresa Bzymek]:Proszę, Wiceburmistrz.    
 
00:58:09:14                                                                                                                                                                                                                                                 
[Andrzej Jarosiński]: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni Państwo. Chciałem na chwilę 
wrócić do sprawy, bo widzę za daleko zabrnęliśmy. Ja bym Pana prosił, Pan tyle razy się na kulturę 
powoływał, żeby mi Pan nie przeszkadzał, i żeby Pan nie machał ręką jak Pan mówi, bo też mi Pan 
przeszkadza. Proszę Państwa, Pan Radny Dominik Dudek odwołał się do opinii pana mecenasa 
Wojtasa. Ja bym chciał tylko Państwu przypomnieć, że podczas sesji wstecz kilku, Pan Dudek twierdził 
coś zupełnie innego. A kogoś my to zatrudnili na tym stanowisku tego naszego radcy prawnego, a skąd 
wyście go wzięli, a co to za adwokat, wszystko jest źle, za jakie pieniądze jeszcze? A tyle Pan już tych 
skarg na nas na policję, do prokuratury tyle Pan poskładał, tyle pytań Pan złożył. Wie Pan, my to 
zniesiemy, ale szkoda pracowników, którzy mogliby się zajmować innymi rzeczami, to kserują dla Pana 
te dokumenty i kserują, już pół Puszczy Amazońskiej wycięte, część wysyłamy to mailami, bo Pan 
zmienił zdanie potem, tak. Zielony Ład nie byłby potrzebny, jakbyśmy nie musieli do Pana tak te pisma 
tam szykować. Pan to składa gdzieś tam, my jeździmy też tracimy czas i niech mi Pan powie, w ilu tych 
sprawach postawiono jakieś zarzuty Burmistrzowi czy mnie ? Teraz takie duże wspaniałe dziecko się 
obraziło, nie wiem na co, bo je obraziłem podobno. Proszę Pana, ja jak coś do Pana mam, to Panu 
mówię tu na sesji, i zaraz Panu też powiem. A teraz do rzeczy i do sprawy. Proszę Państwa, nasz 
mecenas jest taki, że przedstawia nam swoje stanowisko, przedstawia nam kilka wersji rozwiązania 
danego problemu i stwierdza, gdzie jest jakie zagrożenie, a gdzie go nie ma. I zawsze i tak, nie na 
mecenasie, ale to na nas, czy w tym przypadku na radnych spada odpowiedzialność za to, które, jakie 
stanowisko przyjmiemy. Mówi jasno, tu jest dziewięćdziesiąt procent, tu osiemdziesiąt, tu 
osiemdziesiąt pięć szans, tu jest takie zagrożenie, tu jest jest takie zagrożenie. Przecież doskonale 
wszyscy wiemy, że polskie przepisy są takie, że nie da się normalnie funkcjonować, nie ma nic czarnego 
i białego tylko są przeróżne odcienie szarości interpretacji. Otóż proszę Pana, jak tak Pan się powołuje, 
to ja odczytam imiona i nazwiska. Pani Małgorzata Masternak - Kubiak, Pan Rafał Stasikowski i Pan 
Sławomir Pauter, sędziowie Najwyższego Sądu Administracyjnego,  stwierdzi Pan teraz tutaj, że oni 
nie mają pojęcia o tym co robią? Nie znają się na przepisach? Proszę Państwa, orzecznictwo w takich 
sprawach do roku 2011, 12 roku było takie, jakie jest stanowisko radnych komisji. Potem się zmieniło 
i szło w kierunku takim, że za każde takie prowadzenie działalności, sprzedawanie na rzecz gminy to 
jest uchylanie mandatów. A my się posługujemy, ja się posługuję w tej chwili jednym z najświeższych 
wyroków ze stycznia, 31 stycznia 2023 roku. Sprawa dotyczy prowadzenia przez radnego sklepu, który 
sprzedał na rzecz gminy i jednostek towary za 63 około 63 tysięcy. Skala trochę różna bo, to chyba trzy 
tysiące, jak dobrze pamiętam i Sąd Najwyższy Sąd Administracyjny jednoczenie stwierdził, że nie 
powinien zostać wygaszony jego mandat, bo takie zastępcze, taką decyzję zastępczą wydał wojewoda i 
odczytam Państwu krótko, dosłownie pięć wersów: W realiach przedmiotowej sprawy radny, który 
prowadził działalność gospodarczą w postaci sklepu detalicznego, coś jak kwiaciarnia? Tak? Nie musiał 
przy obejmowaniu mandatu zaprzestawać prowadzenia takiej działalności. Środki pieniężne 
pochodzące od gminy uzyskiwane przy realizacji jednostkowych umów sprzedaży detalicznej, nie 
stanowiły też wykorzystywania mienia gminnego do prowadzenia działalności gospodarczej, lecz efekt 
prowadzenia działalności gospodarczej. W takich warunkach otrzymanie środków pieniężnych z 
budżetu gminy tytułem zapłaty ceny za towar nie można kwalifikować jako korzystanie z mienia 
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komunalnego w rozumieniu artykułu 24f ustawy o samorządzie gminnym. Krótko, zwięźle i na temat. 
Wyrok ma Pan z 31 stycznia, od tego nie ma odwołania. Jeszcze raz podkreślę, że macena mamy 
bardzo dobrego, natomiast powiem jeszcze jedno. Mój tato, który nie żyje, zawsze mówił, że 
najgłupszą stratą czasu, najgłubszą stratą czasu jest dyskusja z dzbanem, przeważnie pustym, dziękuję.  
 
01:03:29:06 [Teresa Bzymek]: Dziękuję bardzo. Szanowni Państwo dużo tu słów padło pod adresem 
Jerzego Tofila. Ja bym bardzo prosiła, żeby mógł zabrać głos. Bardzo proszę.  
 
01:03:42:21 [Jerzy Tofil]: Dziękuję Pani Przewodnicząca. Nie wiem czy to jest, czy to jest w ramach 
zemsty politycznej, tak wnioskuję, że te odwoładnia Radnych to złożył Pan w ramach zemsty 
politycznej. Następna sprawa. Za kogo Pan się uważa, że Pan osądza wszystkich, jak kto co robi, nie 
wiem, za Zbawiciela? I następna kwestia to jest może taka, że Pana zdaniem wszyscy źle robią, tylko 
Pan, jeden człowiek nieomylny na świecie, Pan robi dobrze wszystko. Dziękuję bardzo.  
 
01:04:24:22 [Teresa Bzymek]: Tak, proszę Radny Pan Dominik Dudek.  
 
01:04:24:22 [Dominik Dudek]: Dziękuję Pani Przewodnicząca za udzielony głos. Panie Radny Jerzy 
Tofil to nie tylko jest moje zdanie. Ja  Panu zacytuję po raz kolejny: Tym niemniej w ocenie 
opiniującego w niniejszym stanie faktycznym należy zgodzić się z wnioskodawcą, czyli ze mną, czyli 
mecenas gminny ma podobne zdanie jak ja. To jest jedna kwestia. Nie chce mi się odnosić do Pana, do 
Pana, do Pana dalszych wypowiedzi, ale jedno zdanie, bo trochę mnie zabolało to, co Pani 
Przewodnicząca powiedziała, że wy robicie wszystko dla korzyści. Jakby mi Pani jednozdaniowo 
mogła odpowiedzieć, jaka jest korzyść dla mieszkańców z tego, że Pani podała do sądu mieszkankę 
naszej gminy i co Pani z tego ugrała dla siebie, dla gminy? Co na tym gmina zyskała? Bo wy mnie tylko 
stawiacie jako osobę, która podaje do sądu wszystkich, ale nikt nie mówi o tym, że tu też się inne 
sprawy toczyły i toczą. I że na przykład mieszkanka, która gdzieś powiedziała swoje zdanie, skończyła 
w sądzie Szanowni Państwo z zarzutami karnymi, bo źle się wypowiedziała. No i dlatego powiem tak, 
ja się dziwię Pani przewodnicząca, że w Pani ustach w ogóle takie stwierdzenia się pojawiają. Jakby Pani 
mogła powiedzieć jedną korzyść dla mieszkańców, jaka wypłynęła z tej z tego Pani działania, dziękuję.  
 
01:05:45:12 [Teresa Bzymek]: To była prywatna sprawa, nie będę tego komentować a korzyści dla 
moich mieszkańców, to będzie spotkanie wyborcze, myślę, że o tych korzyściach powiem jakie ja 
uczyniłam korzyści dla swoich mieszkańców. Będzie na to czas, żebym mogła z nimi o tym 
porozmawiać i się podzielić z nimi, choć oni tak o tych wszystkich wiedzą, natomiast miło mi będzie 
przypomnieć w odpowiednim czasie. Dziękuję. Proszę, Radny Pan Włodzimierz Bąderski chciał 
zabrać głos, proszę bardzo.  
 
01:06:21:08 [Włodzimierz Bąderski]: Pani Przewodnicząca, Panowie Burmistrzowie, Szanowna Rado. 
Siedzimy tutaj od dwóch godzin, próbujemy coś stworzyć, coś zrobić co nie ma większego znaczenia, 
bo dla mnie nie ma to większego znaczenia ani opinia mecenasa. Ja powiedziałem, pod względem 
prawnym Pan Dudek Dominik ma rację, ale rozpatrujemy teraz wzgląd moralny. Zostało miesiąc 
czasu, nawet niecały miesiąc czasu, półtora miesiąca i pół roku już nie jesteśmy Radnymi w związku z 
tą trudną sytuacją jaka wynikła, my tu jeszcze siedzimy, więc zostawcie już to dla spokoju, nie będą 
ludzie startowali, nie ma to ani dużego kosztu finansowego, to tylko pod względem moralnym. I co tu 
udowadniać? Że ta pani źle robiła, czy nie? Zobaczcie co jest u góry. Kradną miliony, robią różne 
nadużycia. Jeden profesor mówi taką opinię prawną, drugi profesor taką prawną. Ludzie walczą o 
miliony, a nie o trzy tysiące. I o co? Jakąś chorą ambicję? Dziękuję.  
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01:07:29:10 [Teresa Bzymek]: Dziękuję bardzo, dziękuję. Szanowni Państwo, w obecnej sytuacji 
przystępujemy do głosowania. Kto jest za odmową stwierdzenia wygaśnięcia mandatu Radnej? Proszę 
Państwa o zagłosowanie. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymuje? Stwierdzam, że uchwała w 
sprawie odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu Radnej została przez Państwa Radnych przyjęta 
większością głosów, przy jednym głosie przeciwnym, to jest Radny Pan Dominik Dudek i jednym 
głosie wstrzymującym się, Radny Pan Tadeusz Zieliński. Szanowni  Państwo, oddam prowadzenie 
dzisiejszej sesji Wiceprzewodniczącemu Panu Janowi Wilkoszowi w związku z zaistniałą sytuacją 
bardzo proszę.  
 
01:08:33:11 [Jan Wilkosz]: Dziękuję Pani Przewodnicząca. Przechodzimy do następnego podpunktu w 
sprawie podjęcia uchwały w sprawie podjęcia uchwały, w sprawie odmowy stwierdzenia wygaśnięcia 
mandatu Radnej, Pani Przewodniczącej Teresy Bzymek. Bardzo proszę, jeśli ktoś z Państwa chciałby 
zabrać głos. Nie widzę, przystępujemy do głosowania. Kto jest za podjęciem uchwały w sprawie 
odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu? Stwierdzam, stwierdzam, że uchwała, za podjęciem 
uchwały głosowało za przyjęciem 11 głosów, przeciw był jeden głos, wstrzymujący się jeden głos i brak 
jednego głosu, nieobecnych jeden. Proszę o zabranie głosu Wiceprzewodniczącego Pana... 
Wiceburmistrza, przepraszam.  
 
01:10:32:21 [Andzej Jarosiński]: Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo. Dziękuję bardzo. Ja 
chciałem tylko krótko. Proszę Państwa, zobaczcie Państwo jak długo Pan Radny Dominik Dudek 
liczył się z opinią mecenasa. Przy tamtej bronił jak lew, bo była po jego linii, no teraz to podejście się 
diametralnie zmieniło. Dziękuję bardzo.  
 
01:11:01:18 [Jan Wilkosz]: Tak, proszę o zabranie głosu Pana Radnego.  
 
01:11:01:18 [Dominik Dudek]: Dziękuję Panie Przewodniczący. Panie Burmistrzu Jarosiński, Pan jak 
zawsze próbuję być błyskotliwy, ale to Panu nie wychodzi. Pan w sobotę błyszczał, tylko w innym 
świetle, ale to mniejsza z tym. Odnośnie opinii, Szanowni Państwo ja tych wniosków też nie pisałem 
sam, tyko pisałem ze wsparciem mecenasa i konsultowane to było w oparciu o wiedzę mecenasa, to jest 
jedna rzecz. Druga rzecz, powiem Państwu tak: Pan też jest taki troszeczkę wybiórczy, bo Pan 
powołuje się na wyroki NSA, gdzie ja też miałem wyrok NSA i Pan nie umiał ze zrozumieniem czytać 
co Pan mi ma odpowiedzieć. No i tam coś się w tym zakresie dzieje. Dlatego powiem Panu, Pan działek 
nie rozróżnia, a Pan chce się jawić Wiceburmistrzem, gdzie Pan nie rozróżnia na której działce jest 
realizowana inwestycja. Dlatego u Pana też jest punkt widzenia różny od punktu siedzenia, to samo co 
i tutaj wcześniej Pan Włodzimierz Bąderski się wypowiadał o korzyściach, że tam o milionach się 
mówi, a tutaj o drobnych rzeczach. A jakie korzyści Panie Włodzimierzu miało wtedy odwołanie 
poprzednika i jak to finansowo wyglądało? Dlatego Szanowni Państwo patrzmy, patrzmy na to co się 
dzieje i nie patrzmy na dwa punkty widzenia w zależności od punktu siedzenia, bo naprawdę to jest 
dziwne co wy na tutaj pokazujecie przed mieszkańcami. W jednym miejscu naczelne wyroki sądu są 
ważne, w drugim są nieważne. W ostatnim naczelnym wyroku sądu narzucone są koszty procesowe na 
moją korzyść, komornik musi ściągać z konta gminnego, bo nie wiem, wyroków nie umiecie czytać? Ja 
nie wiem z czym wy macie problem. No tak Szanowni Państwo, żeby mi gmina oddała pieniądze, 
zwrot pewnych kosztów poniesionych przeze mnie, musiałem komornika uruchomić, bo nie było woli 
ze strony Gminy. Nie wiem czy to było działanie z premedytacją, bo to ja wystąpiłem. W jakim to było 
zakresie? Ale tak działa nasza gmina. I tam też był wyrok Naczelnego Sądu Administracyjnego, dlatego 
naprawdę nie traktujcie mieszkańców, jakby wszyscy byli pokroju wiecie czyim, dziękuję.  
 
01:13:11:05 [Jan Wilkosz]: Dziękuję Panu, proszę o zabranie głosu Wiceburmistrza Andrzeja 
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Jarosińskiego.  
 
01:13:18:17 [Andrzej Jarosiński]: Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, Wysoka Rado, 
odpowiem. Po kolei może. Oto macie Państwo przed sobą przedstawiciela Rady Miasta i Gminy 
Bodzentyn, który przekazał sprawę komornikowi w stosunku do gminy o kwotę 500 coś złotych 
polskich. Otóż proszę Pana, mecenas ten, którego Pan tak chwalił nie dotrzymał terminu, zwrócił te 
środki, gmina nie poniosła żadnych strat z tego tytułu. Proszę sobie wydrukować potwierdzenie wpłaty 
z kancelarii, która popełniła błąd i zwróciła koszt. Już wspomnę o tym, że upomniał się Pan o odstki, te 
dziewięć legendarne złotych to już, to już zapomnę, natomiast proszę nie sprawiać wrażenia, że nie 
reagujemy na wyroki NSA. Otrzymał Pan odpowiedź i tak samo jak Pan powiedział mnie, po prostu 
nie rozumiemy się, odpowiedzieliśmy Panu na pytanie, Pan oczywiście stwierdził że nie i oczywiście jak 
zwykle poinformował o tym odpowiednie służby, żeby było jasne. Pan tutaj mówił przed chwilą o 
mieszkance, którą Pani Przewodnicząca podała do sądu w sprawach cywilnych. A proszę Państwa, ile? 
Z miesiąc temu otóż ten zacny funkcjonariusz publiczny podał na komendę mnie, że go obraziłem. 
Tak, że, tak, że Proszę Państwa zobaczcie Państwo jakiego tutaj mamy wspaniałego i jakie to korzyści. 
Podał gminę w której jest radnym do komornika, a dwa - zarządał odsetek, które mu zostały 
wypłacone w wysokości ponad 9 złotych polskich. Racja stanu tego wymagała. Zacny, prawy i 
wspaniały mąż stanu. Proszę Pana, jeśli chodzi o wygaszenie mandatu, żeby Pan już następnych pytań 
nie zadawał. Tak, głosowałem za. I w pewnym momencie, jak sprawy się rozstrzygnęły już potem w 
drugą stronę. Ale chciałem Panu przypomnieć, że to również Pana kolega z którym Pan udziała bardzo 
intensywnie o to zabiegał, o innych już nie będę mówił. Jak był pierwszy wyrok nie odwoływaliśmy się 
nigdzie, pan Marek wrócił na stanowisko i urzędował. I powiem Panu, że tylko raz, raz gdzieś tam 
żeśmy się poskarżyli, nie tak jak Pan, a potem to co była trzeba to i za budżetem głosowaliśmy i za 
wszystkim, chociaż mieliśmy większość, a nie byliśmy w tak dużej liczbie jak pan w tej Radzie czyli sam. 
Dziękuję.  
 
01:15:44:16 [Jan Wilkosz]: Dziękuję Panie Wiceburmistrzu, proszę o wypowiedź Pana Bąderskiego, bo 
zgłaszał się bardzo już wcześniej.  
 
01:15:54:10 [Włodzimierz Bąderski]: Panie Przewodniczący, Panowie Burmistrzowie, Wysoka Rado. 
Miałem siedzieć cicho, ale spróbuję coś się odnieść do tego. Przypominam sobie taką piękną sytuację, 
gdzie miało to miejsce za Pana Burmistrza Marka Stanisława Kraka, gdzie ja byłem tą ósmą osobą, bo 
było siedem do siedmiu, ja byłem tą ą osobą, gdzie głosowałem w zależności od potrzeb. Jak coś było 
dobre to głosowałem za, jak coś to wspierałem drugą stronę. I przypomnę sobie jeszcze, przypominam 
sobie całą sytuację związaną z mandatem. Mieliśmy - nie wiem, czy  Pan Dominik tam ma kogoś, czy 
nie ma, mieliśmy szarą eminencję, która z tylnego siedzenia kierowała tym wszystkim, była skłócona 
bardzo z Panem Markiem Stanisławem i robiła wszystko: wpajała nam do głowy... Ja jestem prostym 
człowiekiem, że już jest Krak załatwiony, tylko zrobimy te ruchy, te ruchy, już jest załatwiony. I to były 
całe efekty, naiwność człowieka traci. Teraz się to odbija po iluś tam latach. To że wrócił, było bardzo 
dobre, to że żeśmy zrobili tak jak żeśmy zrobili, ale to było na wniosek Komisarza wyborczego i po 
prostu później zaczęła się układać współpraca. Zaczęliśmy realizować pewien program, nie sraliśmy 
mu za przeproszeniem w papiery, tylko pomagaliśmy mu, gdzie żeśmy mogli, to żeśmy mu pomagali 
bez względu na to, że byliśmy po tej drugiej stronie i szczycę się z tego i takie słowa utkwiły mi w 
pamięci. Proszę sobie z Panem Krakiem porozmawiać. Ostatnia sesja była i mówi: Mimo tego, że 
miałem taką Radę jaką miałem, w ciągu ostatniej tej kadencji udało nam się zrobić więcej niż przez 
ostatnie dwie kadencje. Dla mnie to była satysfakcja. I cieszę się z tego powodu bez względu jaką mają 
ludzie opinię. Dziękuję.  
 



14 | S t r o n a  
 

01:17:47:09 [Jan Wilkosz]: Dziękuję Panu Radnemu, proszę o zabranie głosu Pana Dominika Dudka 
Radnego.  
 
01:17:53:20 [Dominik Dudek]: Dziękuję Panie Przewodniczący za udzielony głos. Panie Burmistrzu, 
Pan tutaj.... Panie Burmistrzu Jarosiński, Pan tutaj tak pięknie się wypowiadał przed chwilą, że Pan, ja 
Pana podałem gdzieś o to, co Pan do mnie powiedział. Niech Pan powie publicznie Pan 
Wiceburmistrz, nauczyciel, wuefista, jak nazwał radnego Rady Miejskiej? Jakimi sformułowaniami ? 
No niech Pan powie publicznie do mikrofonu, niech Pan powie jak Pan mnie nazwał i zobaczymy, no 
zobaczymy, no niech Pan powie znowu, bo widzę, że... Tak, niech Pan powie jak Pan, jak Pan nazywa 
radnego i tutaj jest sytuacja taka, że próbujecie mnie Państwo dyskredytować w oczach wyborców, 
próbujecie różne rzeczy robić, ale to jak, jak Wy mnie nazywacie, to też tego nie widzicie? Co, 
mieszkańcy tego nie widzą? Nie słyszą? No naprawdę trochę szacunku do tych ludzi którzy nas 
oglądają, którzy tego słuchają, bo naprawdę, to co Wy robicie, jaką obłudę siejecie to przekracza 
wszelkie granice, dziękuję.  
 
01:18:57:23 [Jan Wilkosz]: Dziękuję Panu Radnemu, proszę o zabranie głosu Pana Wiceburmistrza 
Andrzeja Jarosińskiego.  
 
01:19:02:22 [Andrzej Jarosiński]: Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, ostatni już raz. Otóż 
Panie Radny, może Pan odsłuchać sobie sesję jak Pan chce usłyszeć to, co do Pana powiedziałem. 
Mówię do Pana otwartym tekstem tutaj, a Pan.. Tu Pan jest taki bohater narodowy, a potem jak ktoś 
Panu łopatkę zabierze to Pan biegnie do taty na skargę i do mamy. No Jezus Maria! Dziękuję.  
 
01:19:29:03 [Jan Wilkosz]: Dziękuję Panu, proszę Pana Dominika Dudka.  
 
01:19:34:10 [Dominik Dudek]: Panie Burmistrzu, myślę że to była złośliwość z Pana strony, że Pan się 
czepia mojego taty, który nie żyje od 24 lat, ale, ale powiem Panu, to Pan pokazał mieszkańcom kim 
Pan jest i co Pan reprezentuje. Szanowni Państwo, bardzo chętnie bym to odsłuchał tylko, tyko to jest 
ten właśnie fragment, którego brakuje w sesji i którego brakuje w nagraniu, bo nagle przestały 
mikrofony zbierać i nagrywać cały system. Pan pokazał teraz swój tupet i to kim Pan jest. Powiem 
Panu, że no rozmawiam z mieszkańcami z dołu popieram to co o Panu mówią, co o Panu myślą, bo 
naprawdę myślałem, że trochę za dużo mówią na Pana temat, ale to jest prawda. Dziękuję.  
 
01:20:18:11 [Jan Wilkosz]: Dziękuję Panu, proszę o wypowiedź Pana Burmistrza Dariusza Skibę.  
 
01:20:23:22 [Dariusz Skiba]: Ja to tak, żeby rozładować emocje może i jakieś napięcie, chociaż Pan, Pan 
Dudek na razie zaczyna teraz polemizować z Panią Radną Barcikowską, nie słucha, bo może by chciał 
posłuchać mnie. Ja to powiem tak szczerze Panie Radny... a może już szkoda mówić tego słowa - 
radny, bo Pan nie zasługuje to słowo Panie Dudek, że Pan tutaj się marnuje, ten Pana potencjał, 
zaciekłość, taka wiedza zdobyta gdzieś w szkołach różnych, Pan tu się marnuje. Jest tyle fajnych służb 
w Polsce różnych inwigilacyjnych, Pan chyba gdzieś tam kryminologią zajmuje się, tak? Pan gdzieś tam 
jeździ po całej gminie, gdzieś kogoś szuka, podsłuchuje i tak dalej. Szuka jakichś haków na innych 
ludzi, Pan po prostu się nadaje do poważnych służb państwowych.  
 
01:21:12:05 [Andrzej Jarosiński]: Ale jest skuteczność zerowa.  
 
01:21:12:05 [Dariusz Skiba]: Nie, ale o to chodzi, że naprawdę, już nie będę od Pana oczekiwał 
odpowiedzi, bo na pytanie zadałem Panu odnośnie jaką zrobiłem krzywdę komukolwiek w 



15 | S t r o n a  
 

przeszłości, kiedy w dawniejszych latach? Pan nie zna odpowiedzi i Pan nie znajdzie, więc radziłbym 
Panu, żeby Pan znalazł jakieś zajęcie, które Pana satysfakcjonuje, bo Pan tu się widzę bardzo męczy i 
robi z siebie błazna.  
 
01:21:45:04 [Jan Wilkosz]: Dziękuję Panie Burmistrzu. Proszę o zabranie głosu Pana Dominika Dudka.  
 
01:21:48:15 [Dominik Dudek]: Dziękuję Panie Przewodniczący. Panie Burmistrzu, to, że ja czegoś nie 
mówię, to nie znaczy, że wszystko co Pan czynił w życiu jest dobre. Ja po prostu w przeciwieństwie do 
niektórych mam takt i o pewnych rzeczach publicznie nie będę mówił co działo się dawniej. No to 
niech mnie Pan poda do sądu, Pan umie to robić. No, ale, no ale Pan się śmieje, Pan się śmieje? 
Podawaliście ludzi do sądu i teraz odwracacie kota ogonem. Panie Burmistrzu, Panie Burmistrzu, tak, 
tak, tak niech sobie Pan tłumaczy, że Pan nie podawał ludzi do sądów, no do prokuratur. Pan to nie wie 
o czym Pan mówi w ogóle, ale z drugiej strony patrząc na to, co Pan przeszedł w życiu naprawdę 
współczuję Panu, dziękuję.  
 
01:22:34:02 [Jan Wilkosz]: Dziękuję bardzo. Przekazuję prowadzenie obrad Pani Przewodniczącej, 
dziękuję bardzo.  
 
01:22:41:13 [Teresa Bzymek]: Tak Szanowni Państwo, było już głosowanie. Większością głosów 
Państwo Radni przyjęli ostatni projekt uchwały z podpunktu d), przechodzimy do podpunktu e), 
podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na umieszczenie tablicy pamiątkowej. Czy ktoś z Państwa 
chciałby zabrać głos? Nie widzę, przystępujemy do głosowania. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się 
wstrzymuje? Stwierdzam, że wyżej wymieniona przeze mnie uchwała została przez Państwa Radnych 
przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy do podpunktu f), podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w 
sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli i ustalenia 
maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2024 roku za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w 
szkołach i przedszkolach prowadzonych przez gminę Bodzentyn. Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać 
głos? Nie widzę, przystępujemy do głosowania. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymuje? 
Stwierdzam, że wymieniona przeze mnie uchwała została przez Państwa Radnych przyjęta 
jednogłośnie. Przechodzimy do kolejnego podpunktu, to jest podpunkt g), podjęcie uchwały w sprawie 
przyjęcia Programu Osłonowego Gminy Bodzentyn "Korpus wsparcia seniorów na rok 2024". Czy 
ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę, przystępujemy do głosowania. Kto jest za? Kto jest 
przeciw? Kto się wstrzymuje? Stwierdzam, że uchwała została przez Państwa Radnych przyjęta 
jednogłośnie. Przechodzimy do kolejnego podpunktu, to jest podpunkt h), podjęcie uchwały w 
sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze w 
formie usług sąsiedzkich oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, a 
także trybu ich pobierania. Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę, przystępujemy do 
głosowania. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymuje? Stwierdzam, że uchwała została przez 
Państwa Radnych przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy do kolejnego podpunktu, to jest podpunkt i), 
podjęcie uchwały w sprawie reparacji, odszkodowań i zadośćuczynienia z tytułu strat, jakie Polska 
poniosła z powodu napaści Niemiec oraz późniejszej okupacji. Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać 
głos? Nie widzę, przystępujemy do głosowania. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymuje? 
Stwierdzam, że uchwała została przez Państwa Radnych przyjęta większością głosów przy trzech 
głosach wstrzymujących się to jest Radna Pani Agnieszka Barcikowska, Pani Marzanna Borek i Pani 
Bogusia Jankowicz. Szanowni Państwo, stwierdzam, że porządek dzisiejszej sesji został wyczerpany. 
Dziękuję wszystkim za przybycie i udział. Zamykam sesję nadzwyczajną Rady Miejskiej w 
Bodzentynie.  


